臺中市東勢區東勢國民小學附設補習學校114學年度招生簡章
Taichung City Dongshi District Tungshih Elementary Supplementary School

114th Academic Year Enrollment Guidelines
一、招生班別：國小補校1班，滿10人開班，滿30人截止報名。
1. Class Enrollment:

One supplementary elementary class. The class will open with a minimum of 10 students and registration will close once there are 30 students
二、招生對象：

(一)國民小學附設補習學校無入學資格之限制。（年滿12歲以上即可報名參加）

(二)歡迎不識字者及識字不多，有意學習者參加。

(三)不分國籍，皆可入學。（歡迎外籍配偶參加）
2. Eligibility:

(1) No restrictions on admission qualifications. (Anyone aged 12 or above is eligible to apply)
(2) Those who are illiterate or have limited literacy and are willing to learn are encouraged to join.
(3) No nationality restrictions. (Foreign spouses are welcome to apply)

三、修業年限：3年（國小補校修業3年，取得相當於國小畢業學歷）
3. Duration of Study:

Three years. (Completion of the three-year program is equivalent to an elementary school diploma)

四、上課時間：每週之星期一、二、三、四、五晚上6時50分至8         
              時50分。
4. Class Schedule: Every Monday, Tuesday, Wednesday, Thursday, and Friday from 6:50 PM to 8:50 PM.
五、上課科目：以國語、數學為主、常識為輔（國語從最基本的注音符號及發音開始教起）
5. Subjects Offered: 
The main subjects are Mandarin and Mathematics, with general knowledge as a supplementary subject (Mandarin will start from the basic phonetic symbols and pronunciation).
六、報名登記日期及辦法：

    自即日起至114年8月29日止，填妥報名表並攜帶身分證或外僑居留證正本到本校教務處報名登記，額滿為止。
招生電話：04-25873442轉110
6. Registration
 Dates and Procedures: 
Registration is open from now until August 29, 2025. Please fill out the registration form and bring your ID card or Alien Resident Certificate to the school's academic affairs office for registration, enrollment closes when capacity is reached. 

Contact for Enrollment: 04-25873442 ext. 110
七、開學日期：114年9月1日（星期一）晚上6時50分
7. School Start Date: Classes begin on September 1, 2025 (Monday) at 6:50 PM.
                              臺中市東勢區東勢國民小學教務處
Taichung City Dongshi District Tungshih Elementary School Academic Affairs Office
臺中市東勢區東勢國民小學附設補校114學年度新生報名表
Taichung City Dongshi District Tungshih Elementary Supplementary School

114th Academic Year Registration Form
	學生姓名
Student Name
	　
	身分證號或居留證號
ID Number or ARC Number
	　

	出生日期
Date of Birth
	　
	性別
Gender
	□男Male  □女Female

	原國籍
Nationality of Origin
	　
	是否取得中華民國國籍
Acquired ROC nationality?
	□是Yes   □否No

	戶籍地址
Household Registration Address
	　

	通訊聯絡地址
Contact Address
	　

	戶籍電話
Household Registration Phone Number
	　
	通訊聯絡電話
Contact Number
	　

	緊急聯絡人姓名
Emergency Contact Name
	　
	與學生關係
Emergency Contact Relationship to Student
	　

	緊急聯絡人電話
Emergency Contact Number
	

	備註 Remarks
	是否曾經唸過補校                      □是 Yes      □否No
Have you ever attended a supplementary school?






身分證或居留證影本張貼處


Attach a copy of ID card or Resident Certificate


請浮貼


Please affix








